
Zienswijze ondergetekende J J Flikweert

Met mijn meer dan 30 jaar jachtervaring  en wildbeheer op, onder andere,  300 Ha in de Brabantse 
Biesbos, wil  ik graag mijn visie geven op de op stapel staande plannen m b  t de jacht.

Mijn jachtveld bestaat, naast akkerbouw,  voor een deel uit boomgaarden.

Zoals wellicht bij u bekend, worden appelboomgaarden tegenwoordig zeer frequent verjongd 
waardoor we continue geconfronteerd worden met hazenschade in de jonge aanplant. Dit leidt niet 
zelden tot schades die vaak duizenden euro’s bedragen.

Ondanks een intensief beheer door ons als jagers en preventieve activiteiten door de 
grondgebruikers, is deze schade niet te voorkomen.

Naast de schades in boomgaarden hebben we regelmatig te maken met schade in 
akkerbouwgewassen, onder andere in conservengroentes, door zowel hazen als konijnen.

Doordat wij een jaarrond ons gebied monitoren, kunnen wij u melden dat er in mijn veld sprake is 
van  een zeer hoge hazenstand. Bij nachtelijke tellingen zijn 3 tot 5 hazen per hectare geen 
uitzondering.  De konijnenstand wordt uiteraard sterk beïnvloed door myxomatose en predatie.

Wij kunnen ons dan ook volstrekt niet vinden in de mening dat het slecht zou gaan met de haas in 
Nederland  Deze gegevens druisen in tegen de werkelijkheid en zijn naar onze mening gebaseerd op 
foutieve tellingen of men heeft gebruik gemaakt van verouderde gegevens. Waarnemingen in de 
praktijk  geven een tegenovergesteld beeld.

Wij dringen er dan ook, met nadruk, op aan om deze voorgenomen wijzigingen niet uit te voeren en  
al het mogelijke te doen on de jacht op hazen en konijnen te handhaven. 

Een verbod hierop zal desastreuze gevolgen hebben voor akkerbouw, fruitteelt en andere agrarische 
activiteiten.

Met vriendelijke groet,

J J Flikweert


